
2024-9-4 修訂 

A 表 (Form A) 

國立成功大學智慧半導體及永續製造學院關鍵材料學位學程博士班研究生資格考試登記表 

Doctoral Qualifying Examination Registration Form of Program on Key Materials 
**本表作為資格考歷年成績登錄使用**(入學後博一上學期結束前繳交，限第一次申請資格考試及更換選考科目者) 

**This form is used as the registration of the qualifying examination results over the years.**(Please submit this form by the end of the first semester of the 

doctoral year, for applying for the qualifying examination for the first time, and for changing the subjects only.) 

         學年度          學期       填表日期：                姓名：                   學號：                 

   Academic Year      Semester      Application Date (YYYY/MM/DD)     Name of Student          Student ID Number 

 

科  目 Subject Titles 

考試成績(由學程辦公室辦填寫) 

Scores (For Program Office Use Only) 

第一次 

1st 

第二次

2nd 

第三次

3rd 

第四次

4th 

審查

Review 

1. 選考科目 

Subject Title 1 

中文名稱 Chinese Title 

英文名稱 English Title 
 

    

2. 選考科目 

Subject Title 2 

中文名稱 Chinese Title 

英文名稱 English Title 
 

    

已被置換科目列表 

Subjects Change List 

 

指導教授簽名 

Advisor’s Signature 

 

備註 

Remark 

1. 成績欄請勿填寫，本表請繕打後，印出簽章。Please do not fill in the score column. 

2. 第一次參加資格考試時決定選考科目，請以中、英文名稱填入。選考科目請參考本學程資格考核實施要點(請務必詳讀)。 

When you decide on the subjects to take when taking the qualification examination for the first time, please fill in the English title. 

To select subjects, please refer to the Program’s Directions for Doctoral Qualifying Examination (please be sure to read them). 

3. 本表請於入學後博一上學期結束前繳交，如欲更換選考科目者於當學期資格考報考前，經指導教授同意提交更換選考科目。 

Please submit this form before the end of the first semester of the doctoral year. If you want to change the subject, please get the 

advisor’s approval before applying for the qualification examination of the current semester. 

4. 博士班同學須於四學期內通過所有資格考試。The Program doctoral students must pass all qualifying examination within four 

semesters. 

 

https://ais2m.ncku.edu.tw/download.php?action=department&id=4&fid=247

